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Obecní úřad Veliká Ves 
 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 

Číslo: 3/2013 

Datum konání: 27. 3. 2013 od 18.30 hodin 
 

Přítomni: p.Krčil, p.Pokorná, p.Kučerová, p.Jaroš, p.Hanykýř, p.Čuchal, p.Vorlová 
Občané: p.Francová, p.Havlíčková,  manželé Jirsákovi, p.Černíková 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 

Program:  

1)    Úvod 
2)    Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3)    Schválení programu 
4)    Kontrola zápisu a usnesení č.2/2012 
5)    Rozpočtové opatření č.1/2013 
6)    Nájemné 
7)    Vodné a stočné na rok 2013 
8)    Informace 
9)    Diskuze     

 

1. Úvod 
Starostka obce zahájila zasedání v 18.35 hodin. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Starostka navrhla ověřovateli zápisu paní Danu Pokornou a pana Miroslava Jaroše. 
Jako zapisovatel byl navržen pan Stanislav Krčil.  
Žádný ze zastupitelů nevznesl jiný návrh. 
 

Hlasování: schválení navržených ověřovatelů 
Pro: 7 hlasů                   
 

Usnesení č. 1: Zastupitelé obce zvolili ověřovateli paní Pokornou a pana Jaroše. 
 

 

Hlasování: schválení navrženého zapisovatele 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 2: Zastupitelé obce zvolili zapisovatelem pana Krčila. 
 

3. Schválení programu 
Předsedající přečetla navržený program. Nikdo nevznesl návrh na jeho rozšíření. 
 

Hlasování: schválení programu 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem.  
 

4. Kontrola zápisu a usnesení č.2/2012 
a) Ukončení členství ve Svazku Dolní Povltaví – je zde roční výpovědní lhůta a 
členství se ukončuje k 31. 12. následujícího roku. Po tuto dobu musí obec řádně plnit 
povinnosti vyplývající ze členství. 
b) Sekání obecní zeleně – proběhlo jednání s paní Tovarovou s tímto výsledkem: 
nebude sekat v neděli a ve svátek, nebude sekat večer, sekání bude probíhat tak, 
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aby byly posekány a uklizeny celé lokality. Byla odsouhlasena měsíční částka ve výši 
22 000,- Kč. 
 

Hlasování: sekání obecní zeleně paní Tovarovou 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo souhlasí, aby obecní zeleň sekala paní Tovarová 
 

c) Stížnost na stav cesty „Za humny „ – proběhlo jednání s panem Hruškou, který 
jednak vysvětlil způsob odvodnění svého pozemku a současně popřel, že pouze 
doprava materiálu těžkými nákladními automobily na jeho pozemek byla původcem 
současného stavu této cesty 
 

d) Nárůst přítoku vody na ČOV - pan Jaroš informoval o kontrole kanalizačního řadu 
z důvodu vysoké průtočnosti vody do ČOV. Bylo zjištěno, že do kontrolní šachty u 
hřbitova teče povrchová voda. Šachta se bude muset opravit. Další závadu zjistili u 
šachty u požární nádrže. Zde bude muset proběhnout průzkum pomocí kamerového 
systému, aby byla zjištěna konkrétní závada. 
 

e) Kontrola účetnictví obce finančním výborem – Pan Čuchal podal informaci o tom, 
že finanční výbor provedl kontrolu účetních dokladů za rok 2012. Nebyly zjištěny 
žádné nedostatky. Pouze výbor doporučil, aby na některých fakturách byly uváděny 
jednotlivé položky, které by dokladovaly celkovou částku. Zápis z této kontroly je 
vyvěšen na webu obce a k nahlédnutí je na OU. 
 

5. Rozpočtové opatření č.1/2013 
Starostka obce informovala o nutnosti změnit rozpočet ve výdajové části a to 
z důvodu změny v odměňování starosty a v odměňování provozních zaměstnanců. 

Položka 6112 se zvyšuje na 608 tis. Kč 
Položka 6171 se snižuje na 702 tis. Kč. 
Ostatní položky zůstávají beze změny. 

 

Hlasování: schválení rozpočtového opatření č.1/2013 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 1/2013  
 

6.  Nájemné 
a) nájemné za obchod je placeno řádně a včas 
b) nájemce hostince dluží 31 tis.Kč. Pan Fiala se zavázal dlužnou částku splácet, což 
     zatím plní 
c) paní Zrůbecká požádala o prominutí dlužného nájemného 
 

Hlasování: zamítnutí žádosti paní Zrůbecké 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 6: Zastupitelé obce nesouhlasí s prominutím dluhu paní Zrůbecké   
 

7. Vodné a stočné 
VaK Zápy, s.r.o. předložila kalkulaci vodného a stočného na rok 2013. U vodného 
zůstává základní cena stejná. Výsledná cena je vyšší z důvodu zvýšení sazby DPH a 
je 44,60 Kč. U stočného dochází k mírnému zvýšení z důvodu zvýšené spotřeby 
elektrické energie a také zvýšením sazby DPH. Cena stočného je 43,44 Kč za m3.  
Výsledná cena je 88,04 Kč. 
V porovnání s cenami Vodáren Kladno – Mělník, a.s. Máme vodné o 5,89 Kč menší. 
Naopak u stočného je naše cena vyšší. Jejich výsledná cena je 87,64 Kč. 
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8. Informace 
Starostka obce podala informace o: 

- povinném založení nového účtu obce u ČNB. Stávající účet u KB,a.s. je i 
nadále platný 

- průběhu zasedání starostů v rámci MAS nad Prahou 
- stavu výběru firmy na instalaci nového bezdrátového rozhlasu. Do užšího kola 

výběru se dostali 3 firmy, ze kterých ekonomický výbor vybere konečného 
dodavatele 

- nákladech na opravu fasády hostince. Bude se dále pokračovat ve výběru 
způsobu opravy 

- nákladech na vyčištění příkopů při hlavní silnici a opravě vjezdů  
- provádění přípravných prací na zapsání věcných břemen majitelům těch 

pozemků, přes které je veden kanalizační řád 
- konání „čarodějnic“. Organizaci této akce má na starosti místostarosta. 
- konání „Dětského dne“. Pan Lysák přislíbil zapůjčení areálu. Předběžný 

termín konání je neděle 2. června. 
- tom, že dne 22. června se konají rybářské závody. Zápis začíná v 6,00 hodin. 
- tom, že dne 4. května se koná 1. ročník cyklistického závodu Mistrovství 

Dolního Povltaví. Bližší informace najdete na webových stránkách obce 
- akci Dětský karneval, která proběhla v místním hostinci. Děkuje touto cestou 

panu Havlovi a panu Frohlichovi za poskytnuté příspěvky 
- poskytnutých darech obci od manželů Kováříkových a Mlejnkových, každý ve 

výši 10 tis. Kč. Děkujeme. 
- tom, že na základě ankety budou opět od května zavedeny úřední hodiny pro 

veřejnost ve středu od 17 do 19 hodin (neplatí pro pokladnu) 
 

9. Diskuze 
- pan Jaroš informoval o zasedání Svazku obcí Povltaví. Byla podána žádost o 

dotaci na čistící vůz. Podíl naší obce se předpokládá ve výši cca 20 tis. Kč. 
Kalkulace provozních nákladů ještě nebyla provedena. 

- Pan Krčil doplnil informaci paní starostky o MAS nad Prahou. Toto sdružení 
bude v letošním roce prověřeno, zda je organizačně připraveno na 
poskytování dotací z EU. První akce nebudou dříve než v roce 2015. 

- Paní Jirsáková přednesla návrh, zda by nedošlo k úsporám obce, kdyby si 
někdo z obce udělal rekvalifikační kurz na vedení účetnictví. K tomu se vyjádřil 
pan Krčil a informoval přítomné o složitosti celé agendy. 

 

 
Zasedání bylo ukončeno v 21.25 hodin. 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 3. 4. 2013  
 
 
Zapisovatel: Stanislav Krčil 
 
 
Ověřovatelé:    Dana Pokorná 

 
                           Miroslav Jaroš 
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Výpis usnesení č. 3 
ze zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves 

konaného dne 27. 3. 2013 
 
 

Obecní Zastupitelstvo schvaluje: 
 
1. ověřovatele zápisu paní Danu Pokornou a pana Miroslava Jaroše 
2. zapisovatele pana Stanislava Krčila 
3. navržený program zasedání 
4. sekání obecní zeleně paní Tovarovou 
5. rozpočtové opatření č.1/2013 
6. zamítnutí žádosti paní Zrůbecké 

 
 
 
 

 
 
 
……………………………..         ................................... 
       Lenka Kučerová     Miroslav Jaroš 
        Starostka obce           Místostarosta obce 
 


